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ACTA NÚM. 99  
 
 
 

Aguilera Ávila, José 
Ariño Carmona, Joaquin 
Branchadell Gallo, Albert 
Clavero Roluy, Aser 
Espunya Prat, Maria Carme 
Expósito Rico, Trinidad 
Farrés Vicén, Jaume 
Freixas Alàs, Margarita 
Gispert Pellicer, Carles 
Guerrero Menéndez ,Eloi 
Hernández Sánchez, Jordi 
Martín Gambín, Domènenc 
Martín Ibáñez, Maite 
Matas Prats, Anna 
Morgado Bernal, Ignacio 
Paz Torres, Olga 
Prior  Jiménez, Diego (suplent) 
Tintoré Balasch, Jaume 
Vilanova Vila-Abadal, Francesc 
 

A Bellaterra, a les 9.30 h del dia 30 de juny de 
2017, es reuneixen a la sala de juntes del 
Rectorat, i sota la presidència del vicerector 
d’Economia i de Campus, Carles Gispert 
Pellicer, els membres de la Comissió 
d’Economia i d’Organització assenyalats al 
marge. 

 
S’han excusat d’assistir a la reunió Joan Botella Corral, Joaquín Gairín Sallán i  Juan Montesinos 
Andrade.  
 
No hi assisteixen Xavier Cussó Segura, Daniel Martí Tubau,   ni Maria Pilar Segura.  
 
Hi assisteixen, amb veu i sense vot, Mireia Cendrós Carreras, vicegerent d’Economia.  
 
Hi actua, com a secretària, Immaculada Navarrete Marcos, lletrada del Gabinet Jurídic. 
 
 
 
Ordre del dia  
 
 

1. Aprovació de l’acta de la darrera sessió. 
2. Informe del vicerector d’Economia i de Campus. 
3. Informe sobre la memòria econòmica, el balanç, el compte de resultats i la liquidació de 

l pressupost de la UAB, corresponent a l’exercici anual a 31 de desembre de 2016. 
4. Aprovació de les tarifes de restauració 2017/2018. 
5. Aprovació de les modificacions de crèdit a 15 de juny de 2017. 
6. Proposta d’aprovació de les despeses pluriennals per a la contractació d’electricitat i de 

gas del CSUC. 
7. Aprovació de la resolució de la convocatòria per a la concessió d’ajuts destinats a 

millorar la prevenció de riscos als laboratoris de la UAB per a l’any 2017. 
8. Aprovació de la resolució de la convocatòria per a la compra d’equips de prevenció 

individual (EPI) per a l’any 2017 
9. Aprovació de la  interpretació de les despeses d’impressió i enquadernació de tesis 
10. Assumptes de tràmit. 
11. Torn obert de paraules. 
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Desenvolupament de la sessió 
 
 
1. Aprovació de l’acta de la darrera sessió 
 
Els membres de la Comissió proposen la incorporació d’esmenes a l’acta de la sessió del dia 31 
de maig de 2017  que tot seguit es aprovada per assentiment. 
 
 
2. Informe del vicerector d’Economia i de Campus 
 
El president dóna la benvinguda a les persones assistents i especialment a Domènec Martín 
Gambín que s’incorpora a aquesta comissió com a nou membre. Tot seguit inicia la intervenció 
dient que properament  la Generalitat aprovarà el  Decret pel qual es fixen el preus pels serveis 
acadèmics a les universitats públiques catalanes per al curs 2017-2018, els trets principals del 
qual són els següents: 
 

- Es preveu un descompte entre el 15%  i el 25% en el preu dels crèdits aplicable als estudis 
de màster que habiliten per a l'exercici d'activitats professionals regulades, aquestes 
reduccions  es faran  en  base al nivell de renda dels estudiants. 

- També es preveu l’aplicació de descomptes en el preu del crèdit aplicable als estudis de 
grau que pot arribar al 80% en el tram 1 i al 70% en el tram 2. 

 
Aquestes mesures tindran un impacte en la UAB ja que suposarà una reducció del nivell 
d’ingressos; no obstant això, la Generalitat  ha informat que compensarà aquesta possible 
davallada, si bé de  moment el compromís només es verbal i es desconeix com es durà a terme. 
 
L’impacte que aquestes mesures de reducció dels preus s’estima que estarà al voltant d’uns 12 
milions d’euros en tot el sistema universitari català. 
 
Tot seguit comenta que  s’ha signat un  Pacte Nacional per a la Universitat promogut pel govern 
de la Generalitat del qual en formen part la comunitat universitària, els agents socials i econòmics i 
els grups parlamentaris. Aquest Pacte té per objectiu, entre d’altres, la configuració d’un model de 
finançament  del sistema universitari català. El president diu que l’elaboració d’aquest model és 
molt lent, però es preveu que pugui ser aplicable pel proper exercici de 2018. 
 
Informa que el proper dia 11 de juliol està prevista una reunió que mantindrà la nostra rectora  
amb el president de la Generalitat per tal de traslladar-li la situació financera que pateix  la 
Universitat i concretament  informar-li de les dificultats de tresoreria  i la necessitat d’un 
finançament més just. Així mateix, també està concertada una reunió amb el Director General 
d’Universitats per, entre d’altres, comentar els aspectes següents: 
 

- Finançament per a l’exercici de 2017 
- L’estat de situació del reconeixement de trams de docència als professors agregats interins 
- La situació de les transferències pel que fa al pla de millora de formació dels mestres 

 
Pel que fa a la comissió creada ad hoc per tractar l’elaboració un nou model de distribució 
descentralitzada del pressupost diu que s’han mantingut tres reunions  i que està prevista una 
quarta  abans de les vacances d’estiu.  El president comenta que no creu possible que es pugui 
aprovar el model abans de l’estiu. 
 
Finalitza informant que ahir va finalitzar el termini per enviar les propostes  pel que fa ala 
convocatòria  per a l’adquisició  i renovació d’equipaments de laboratoris i altres espais docents 
especialitzat per a l’any 2017. 
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3. Informe sobre la memòria econòmica, el balanç, el compte de resultats i la liquidació de l 
pressupost de la UAB, corresponent a l’exercici anual a 31 de desembre de 2016. 

 
 
 
El president comenta els comptes anuals corresponent a l’exercici tancat a 31 de desembre de 
2016 i l’informe d’auditoria.  
 
Pel que fa a l’informe d’auditoria diu que els auditors emeten una opinió favorable als estats 
financers  si bé conté tres paràgrafs d’èmfasi, el primer relatiu al deute anterior a 31 de desembre 
de 2005 que la Generalitat manté amb la UAB per import de 7,8 milions d’euros, el segon remarca 
la necessitat que la UAB prengui les mesures  que permetin complir amb les obligacions 
compromeses atès l’elevat import del romanent  negatiu de tresoreria no afectat (63,2€) i, per 
últim, el tercer fa referència l’obligació d’assumir  la liquidació de la part pendent de la paga 
extraordinària corresponent als exercicis  de 2012, 2013 i 2014, si bé s’espera el corresponent 
rescabalament  per part de la Generalitat   i per aquest motiu no s’ha enregistrat cap passiu. 
 
El vicerector comenta  els trets principals del balanç de la UAB a data 31 de desembre de 2016.  
 
Pel que fa a l’actiu en destaca que: 
 

- S’observa una reducció de l’import de l’immobilitzat material per import de 5 milions d’euros 
- Pel que fa a l’actiu circulant té un saldo de deutors pendent de cobrament per import de 

52,2 milions d’euros, dels quals 20,9 milions corresponent a la Generalitat. La provisió per 
clients de dubtós cobrament s’ha reduït  en 0,3 milions d’euros. 

- L’import per ajustos per periodificació  manté un saldo similar al de l’exercici anterior i 
correspon bàsicament a  l’import per les bonificacions no recuperables de matrícules. 
 

 
Pel que fa al passiu  informa que: 
 

- La provisió per riscos i despeses   té un saldo  per import de 10,8 milions d’euros  la qual 
inclou una dotació pel pagament dels imports meritats per premis de  jubilació. 

- El saldo de creditors a llarg termini es manté estable. 
- El deute amb les entitats de crèdit inclou  un import per  de 2,3 milions d’euros relatiu a les 

disposicions efectuades de les pòlisses de crèdit que té contractades la UAB. 
- En relació al període mitjà ponderat de pagament a proveïdors comenta que és de 57 dies 

i, per tant, està excedit d’acord amb la normativa vigent. 
- L’import dels creditors a curt termini s’ha incrementat en 5,8 milions d’euros degut als 

ajornaments en el pagament a proveïdors. 
 
A continuació comenta els compte de pèrdues i guanys i diu que mostra un desestalvi per import 
de 8,3 milions d’euros. Una de les causes d’aquest desestalvi és  degut a la dotació  a la provisió 
pel pagament dels premis de jubilació per import de 8,5 milions d’euros que no s’ha pogut 
compensar  amb l’increment dels ingressos obtinguts per import de 5,9 milions d’euros. 
 
El president comenta que el compte de  pèrdues i guanys mostra un increment de 2,5 milions 
d’euros en l’import  de la partida d’ingressos per preus públics i prestacions de serveis i pel que fa  
a la variació de les despeses,  recull  l’increment  retributiu  en la partida de despeses de personal 
per import de 4,3 milions d’euros. 
 
 
En relació a la liquidació del pressupost  informa que s’ha tancat amb un superàvit en el 
pressupost genèric per import de 29.506€ i un dèficit  en el pressupost específic per import de 
2.826.287€ la qual cosa provoca tensions en la tresoreria de la UAB. Continua dient que el 
superàvit resultant del finançament de l’exercici 2016 per import de 0,03 milions d’euros es 
destinarà a compensar el dèficit acumulat.   
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Pel que fa al Pla d’Estabilització Pressupostari (PEP)  comenta que en data 15 de novembre de 
2016 el Consell Social va acordar  una reducció en  la quantia  de la dotació prevista, però 
finalment tampoc ha estat possible assolir l’import de 0,6 milions  aprovat.  
 
A continuació comenta les variacions principal que s’han produït en els capítol d’ingressos: 
 

- Es  recull un increment en la partida de  preus públics per import de 2 milions d’euros 
- Les aportacions de la Generalitat s’han reduït en 2,6 milions d’euros, de les quals 0,6 

milions s’ha compensat en una increment en el finançament de les inversions. 
- Els ingressos patrimonials has disminuït per un import de 0,9 milions d’euros 
- L’amortització del finançament dels parcs científics  ha estat per import de 0,9 milions 

d’euros. 
 
En relació al capítol de despeses, s’observa un estalvi en les partides que composen les despeses 
financeres, de funcionament  i en les transferències corrents, aquestes últimes degudes 
bàsicament per la reducció en les aportacions que la UAB ha fet al PRUAB i al CRESA. 
 
 
Finalitza la intervenció detallant l’estat de situació del romanent de la UAB: l’import del romanent 
específic a 31 de desembre era de 55,8  milions d’euros  i l’import de romanent genèric 
compromès de 26,2  milions d’euros, atès que el dèficit acumulat és de 63,2  milions d’euros, 
resulta un romanent  total positiu per import de 18,8 milers d’euros. 
 
Tot seguit  s’obre un torn de debat entre els assistents els quals plantegen les qüestions següents: 
 
 

- Els membres agraeixen al vicerector la informació  i les dades que ha facilitat. 
- Es pregunta sobre quines són les perspectives  econòmiques i financeres fins al desembre 

de 2017 i pel 2018, així com una valoració global de la situació de la UAB. 
 
El president  respon dient que  les projeccions de tresoreria fins a desembre de 2017 són pitjors 
que les existents durant el 2016. Actualment hi ha moltes incerteses  pel que fa al cobrament del 
deute que la Generalitat  té pendent amb la UAB. No és una situació crítica, però si preocupant. 
 
Cedeix la paraula al gerent  el qual diu que la situació comparativa amb l’exercici passat és pitjor: 
la disposició  de la pòlissa de crèdit és  més alta,  hi ha sentències dels tribunals que ens obliguen 
a fer front a pagaments  com per exemple  plus campus, premis jubilació,  així com l’increment  de 
l’1% de la massa salarial  tots aquest factors provocaran una major tensió en la tresoreria de la 
universitat. 
 
El president pren la paraula i valora la situació la UAB com a negativa, la universitat parteix d’un 
dèficit  important d’anys anteriors que cal compensar-lo; malgrat això  s’ha tancat l’exercici de 
forma equilibrada  si bé ha estat necessari dur a terme determinades operacions com per exemple  
no s’ha pogut fer l’aportació al PEP compromès. Però cal dir també que la universitat  té capacitat 
per generar ingressos que permeten assegurar la docència, fer el manteniment dels edificis  i en 
definitiva prestar correctament els serveis.  Diu que es necessari ser prudents  amb la despesa  i 
cal treballar a nivell polític per aconseguir un millor finançament. 
 
Els membres de la Comissió d’Economia i d’Organització acorden, per assentiment 
 
 
PRIMER. Informar favorablement la memòria econòmica, el balanç, el compte de resultats i 
la liquidació del pressupost de la UAB corresponents a l'exercici anual a 31 de desembre de 
2016, que s’annexa.  
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SEGON. Elevar aquest acord al Consell de Govern i al Consell Social  per tal que exerceixin 
les seves competències. 

TERCER. Encarregar al vicerector d’Economia i de Campus i al gerent l'execució i el 
seguiment d'aquests acords. 

QUART. Comunicar els presents acords a la vicegerent d'Economia, per tal que porti a 
terme les mesures necessàries per a fer-los efectius. 

 
 
4. Aprovació de les tarifes de restauració 2017-2018 
 
El president cedeix la paraula a José Trigo, cap de l’Àrea de Serveis Logístics i d’Administració, 
perquè presenti el punt. 
 
El senyor Trigo diu que tant els serveis de restauració del campus de Bellaterra com el de 
Sabadell són concessions públiques  i d’acord amb les condicions  fixades al conveni  cal revisar 
els preus dels menús i de determinades begudes. Comenta el document lliurat  i  informa que la 
mitjana de variació  de les variables que han estat tingudes en compte és de 1,60 la qual 
s’aplicarà als preus dels productes regulats. 
 
Tot seguit s’obre un torn de preguntes on els assistents pregunten sobre la durada de la 
concessió;   si tots els preus estan regulats i si s’ha fet un estudi comparatiu de preus amb altres 
universitats. 
 
El senyor Trigo  respon dient que la durada és de 5 anys i està prevista una pròrroga de 1+1 fins a 
un màxim de 10 anys. Comenta que no tots els preus dels productes  que s’ofereixen  als campus 
estan regulats només els continguts a  la llista del document adjunt  i pel que fa a la comparativa 
de preus diu que els de la UAB són els més barats de l’entorn universitari català. 
 
 
Els membres de la Comissió d’Economia i d’Organització acorden, per assentiment: 
 
 
PRIMER.- Aprovar la proposta  de tarifes del servei de restauració de la UAB per al curs 
2017- 2018, que s’annexa. 
 
SEGON.- Encarregar als responsables dels àmbits econòmics de l'equip de govern i la 
Gerència l'execució i el seguiment d'aquests acords. 
 
TERCER.- Comunicar el present acord a la vicegerent d’Economia, per tal que porti a terme 
les mesures necessàries per a fer-los efectius 
 
 
 
5. Aprovació de les modificacions de crèdit a 15 de juny de 2017 
 
El president dóna la paraula a Mireia Cendrós per tal que presenti les modificacions de crèdit en 
data 15 de juny de 2017 i que consisteixen en transferències de pressupost entre diversos capítols 
d’operacions corrents.  
 
Els membres de la Comissió d’Economia i d’Organització acorden, per assentiment:  
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PRIMER.  Aprovar les modificacions de crèdit en  data  15  de juny de 2017, que s’annexa. 

SEGON.  Encarregar al gerent i a la vicegerent d’Economia  l'execució i el seguiment 
d’aquests acords. 

 
6. Proposta d’aprovació de les despeses pluriennals per a la contractació d’electricitat i de gas del 
CSUC. 
 
El gerent pren la paraula i comenta el document que s’ha lliurat prèviament als membres, es tracta 
d’una contractació conjunta entre totes les universitats públiques catalanes. Diu que la despesa 
per consum d’electricitat i de gas  ha disminuït pels factor següents:  perquè s’ha aconseguit un 
bon preu ja que s’ha fet en el moment més idoni de l’oferta, perquè  s’ha ajustat la potència 
contractada a les necessitats reals i, per últim, perquè s’han aplicat mesures tendents a millorar 
l’eficiència energètica.  
 
Finalitzada la intervenció del gerent, els membres de la Comissió d’Economia i d’Organització 
acorden, per assentiment 
 
PRIMER. Informar favorablement de l’existència de crèdit suficient per atendre la despesa 
pluriennal derivada de  l’acord d’adhesió a la contractació  conjunta  de subministrament 
d’energia  pel període 2018-2019, expedient 17/01 CSUC. 
 
SEGON. Elevar aquests acords al Consell de Govern perquè exerceixi les seves 
competències. 
  
TERCER. Encarregar als responsables dels àmbits econòmics dins l’equip de govern i la 
Gerència l'execució i el seguiment d’aquests acords. 
 
QUART.  Comunicar els presents acords a la vicegerent d’Economia, per tal que porti a 
terme les mesures necessàries per a fer-los efectius. 
 
 
 
7. Aprovació resolució de la convocatòria per a la concessió d’ajuts destinats a millorar la 

prevenció de riscos als laboratoris de la UAB per a l’any 2017. 
 
 
La  senyora Roser Juan, cap de l’Àrea de Prevenció i Assistència,   informa sobre aquest  punt de 
l’ordre del dia i comença explicant l’aplicació que s’ha fet del romanent que va quedar d’aquest 
partida provinent de  l’exercici  2016. 
 
Tot seguit comenta que els ajuts per prevenir els riscos als laboratoris s’han aplicat a tres 
modalitats: laboratoris de docència,  de recerca i per a la revisió d’elements de seguretat.  Diu que 
els criteris d’adjudicació aplicats són els detallats a la convocatòria. 
 
Comenta  que s’han presentat 134 peticions  i l’import sol·licitat ha estat de 98.414€, per tant, no 
s’ha cobert la totalitat de l’import de la convocatòria, que recorda era de 112.000€. La senyora 
Juan  sol·licita que aquest  diferencial  es pugui destinar  a  finançar  despeses  en matèria de 
seguretat com per exemple incrementar la dotació per a l’adquisició d’Equips de Protecció 
Individual (EPI),  l’adequació de l’ascensor per transportar mercaderies perilloses (Edifici C) i 
l’adequació de vitrines de gasos. 
 
Finalitzada la intervenció de la senyora Juan s’obre un torn de debat on els membres es pregunten 
perquè  s’han rebut tan poques peticions per a  la revisió d’elements de seguretat i es planteja que  
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en aquest  punt concret caldria reconsiderar  el requisit  exigit  que la  mesura  ja  estigui 
implementada per a poder accedir a l’ajut. 
 
La senyora Juan comenta que no creu oportú que les actuacions de manteniment i revisió 
d’equipaments crítics hagin de dependre d’una convocatòria d’ajuts. 
 
El president comenta que  és un fet que cal repensar per a la propera convocatòria. 
 
 
Els membres de la Comissió d’Economia i d’Organització acorden, per assentiment:  
 
 
PRIMER. Aprovar la resolució de la convocatòria 01/2017 per a la concessió d’ajuts per 
concessió d’ajuts destinats a millorar la prevenció de riscos als laboratoris per a l’any 2017, 
que s’annexa. 

SEGON. Aprovar que el romanent d’ajuts no concedits per import de 13.585,96€  s’apliqui a 
la implementació d’altres  mesures de seguretat i prevenció de riscos.  

TERCER. Encarregar  a l’Àrea de Prevenció i Assistència l'execució i el seguiment 
d'aquests acords 

 

8. Aprovació de la resolució de la convocatòria per a la compra d’Equips de Protecció Individual 
(EPI) per l’any 2017. 

 
La  senyora Roser Juan  diu que l’import  destinat a la compra d’Equips d Protecció Individual 
(EPI) és de 12.000€,  així mateix informa que s’han rebut  peticions que  impliquen una despesa 
total de 13.208, 43€  per la qual cosa es supera l’import autoritzat  en 1.208,43€.  
 
Atès  que a la convocatòria  aprovada al punt anterior de l’ordre del dia  hi havia un romanent  per 
import de 13.585,93€  sol·licita que es pugui aplicar a finançar l’adquisició d’EPI. 
 
 
Els membres de la Comissió d’Economia i d’Organització acorden, per assentiment:  
 
 
PRIMER. Aprovar la resolució de la convocatòria 02/2017 per a la compra d’equips de 
protecció individual (API)  per a l’any 2017, que s’annexa. 

SEGON. Aprovar que part del romanent no aplicat de la convocatòria 01/2017 per a la 
concessió d’ajuts per concessió d’ajuts destinats a millorar la prevenció de riscos als 
laboratoris per a l’any 2017 per un import de 1.208,43€ es destini a la compra d’equips de 
protecció individual (EPI).  

TERCER. Encarregar  a l’Àrea de Prevenció i Assistència l'execució i el seguiment 
d'aquests acords 
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9. Aprovació de la interpretació de les despeses d’impressió i d’enquadernació de tesis. 
 
 
El senyor Ivan Martinez,  vicegerent de  Recerca,  diu que  l’objectiu d’aquesta interpretació és  
que les  despeses d’impressió i d’enquadernació de tesis  doctorals  s’adaptin als criteris vigents 
en  matèria de despeses menors de la UAB. 
 
Acabada la intervenció del senyor Martinez els assistents  plantegen les qüestions següents: 
 

- Es comenta que el preu de les còpies que s’ofereix al campus és molt elevat en 
comparació amb el mercat. 

- Es proposa suprimir la impressió en paper de les tesis doctorals  
 
El president respon dient que desconeix  si els preus del campus són competitius amb  els de la 
resta del mercat, però es pot analitzar. Pel que fa a suprimir les còpies en paper, la tendència del 
futur es aquesta i s’està preparant un pla per digitalitzar totes les tesis doctoral promogut pel 
vicerector de Recerca i Transferència , senyor  Armand Sánchez. 
 
 
Els membres de la Comissió d’Economia i d’Organització acorden, per assentiment:  

 
 
PRIMER.- Aprovar que les despeses d’impressió i enquadernació de tesis doctorals (un 
exemplar per a cada membre titular o suplent del tribunal, un per al director o directors de 
tesi, un per al doctorand i un per al dipòsit al Servei de Biblioteques de la UAB), puguin 
anar a càrrec de projectes específics, ja siguin de recerca o destinats a altres finalitats 
(vinculades a la recerca o al doctorat), sempre i quan es pugui justificar aquesta despesa a 
càrrec del projecte, i el doctorand formi part de l’equip de treball d’investigació o d’un grup 
de recerca.  

Aprovar que les despeses d’impressió i enquadernació de tesis doctorals puguin anar a 
càrrec d’altres projectes no justificables.   

Aquestes despeses també podran anar a càrrec de centres de cost de doctorat sempre i 
quan el doctorand formi part de l’equip de treball d’investigació o d’un grup de recerca 
d’acord el límit d’exemplars l’establert per la normativa d’Estudis de Doctorat. 

SEGON. Encarregar als responsables dels àmbits econòmics dins l’equip de govern i la 
gerència l'execució i el seguiment d’aquests acords. 

 
 
10. Torn obert de paraules 
 
El doctor  Albert Branchadell  pregunta si està previst  un pla per revisar la normativa en matèria 
de càrrecs acadèmics i de gestió. 
 
El president comenta que conjuntament amb el vicerector de Personal Acadèmic s’ha previst fer 
algunes modificacions la model vigent, espera que puguin ser aplicables pel proper any 2018. Tan  
aviat com tingui una proposta la presentarà a aquesta comissió. 
 
 
La senyora Trinidad Expósito sol·licita un aclariment pel que fa a la notícia publicada en premsa 
relativa a una suposa “malversació de fons”  ocorreguda a la Fundació UAB. 
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El gerent pren la paraula  i diu que són uns fets ocorreguts durant l’any 2014 a la Fundació per als 
estudis de prevenció i seguretat integral (FEPSI), fundació que està  adscrita a la UAB. Tan aviat 
com es va detectar el problema es va obrir un expedient disciplinari,  es va cessar a la persona 
implicada i es va donar part a la fiscalia.  
 
 
 
A les 11:25 h, el president aixeca la sessió, de la qual, com a secretària, estenc aquesta acta. 
 
 
La secretària         Vist i plau   

El president 
 


